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Jesteśmy bezpieczni, ale 
trzymamy rękę na pulsie

Wywiad z Adamem Lubiakiem, starostą wołomińskim.

Budżet Obywatelski, któ-
ry daje Mieszkańcom swobo-
dę w wyborze najważniejszych 
przedsięwzięć, został urucho-
miony w Kobyłce w tym roku. 
Niebawem Mieszkańcy wspól-
nie zdecydują o tym, co po-
wstanie w najbliższej okolicy – 
od 16 kwietnia ruszyło składa-
nie projektów. Ten etap będzie 
trwał do 16 maja. 

Wszystkie informacje są 
zamieszczone na stronie www.
kobylka.pl w specjalnie stwo-
rzonej zakładce dostępnej z 
głównej strony, a także w sys-
temie Budżetu www.budzet.ko-
bylka.pl. 

Czym jest budżet 
obywatelski?

Dzięki budżetowi obywa-
telskiemu mieszkańcy decydują 
o tym, na co przeznaczyć część 
budżetu Kobyłki. Co roku moż-
na wymyślić i zgłosić projekt, a 
następnie wybrać w głosowaniu 
te, które zostaną zrealizowane.

Ile wynosi kwota 
w budżecie obywatelskim?

Kwota przeznaczona na bu-
dżet obywatelski każdego roku 
wynosi 500 tys. zł.

Jak wygląda proces?
Cały proces składa się z kil-

ku etapów:
• zgłaszanie projektów
• ocena projektów przez spe-

cjalnie powołany zespół w 
Urzędzie Miasta

• głosowanie Mieszkańców
• ogłoszenie wyników
• realizacja pomysłów.

Jakie projekty można 
zgłaszać?

Zadania, które mogą być 
finansowane, mają charakter 
twardy (inwestycje, remonty, 
modernizacje, budowy, zakupy 
wyposażenia itp.) albo mięk-
ki (np. działania prospołeczne, 
oświatowe, edukacyjne lub spor-
towo-rekreacyjne).

Maksymalna wartość pro-
jektu twardego nie może prze-
kroczyć 150 tys., a miękkiego 
20 tys. zł.

Wymagania dotyczące 
projektów

Wszystkie wymagania znaj-
dują się w Uchwale Rady Mia-
sta, zamieszczonej w załączni-
kach na stronie www.budzet.ko-
bylka.pl  – zachęcamy do zapo-
znania się. 

Rozpoczął się etap zgłaszania projektów w Budżecie Obywatelskim Miasta Kobyłka. Tworzyć po-
mysły i zgłaszać projekty będzie można do 16 maja - uczestnictwo w budżecie obywatelskim to 
świetna okazja dla Mieszkańców, żeby razem z innymi decydować o tym, jak zmienia się Kobyłka.

Najważniejsze to:
• możliwość zrealizowania 

działania w ciągu jednego 
roku;

• Mieszkańcy będą korzystali 
z rezultatów nieodpłatnie;

• działanie będzie prowadzone 
na nieruchomościach, które są 
własnością Miasta;

• efekt będzie dostępny dla ogó-
łu Mieszkańców;

• działanie nie będzie gene-
rowało kosztów w następ-
nych latach (np. zatrudnie-
nia), a tylko koszty bieżącego 
utrzymania;

• realizacja jest uzasadniona z 
punktu widzenia potrzeb spo-
łecznych.

Zgłaszanie projektów
Każdy może zgłosić maksy-

malnie dwa projekty. 
Jeśli zgłaszający projekt ma 

poniżej 13 lat, musi załączyć zgo-
dę rodziców lub opiekunów usta-
wowych.

Zgłaszanie odbywa się w 
dwóch formach: papierowej 
(na formularzu)  lub elektronicz-
nie za pośrednictwem systemu 
obsługi budżetu obywatelskiego.

(dokończenie na str. 4)

Kobyłka
Moja Gazeta Regionalna: Od ponad 

miesiąca mamy nową sytuację w  Europie 
i  na świecie.  Za naszą wschodnią grani-
cą trwa wojna. Jej skutki, nie tylko gospo-
darcze, odczuwamy i my. Co to oznacza dla 
Pana jako Starosty?

Adam Lubiak, starosta wołomiński: 
Niewątpliwie obecnie musimy być przygoto-
wani na różne warianty. Pracujemy i każde-
go dnia mierzymy się z różnymi wyzwania-
mi, jakie w danym momencie przed nami się 
pojawiają.

Po pierwsze jesteśmy w stałym kontakcie 
z wojewodą mazowieckim w ramach Woje-
wódzkiego Sztabu Zarządzania Kryzysowe-
go, którego narady koordynacyjne odbywają 
się cyklicznie. Wdrażamy zalecenia i wytycz-
ne m.in. w  zakresie organizowania miejsc 
zbiorowego zakwaterowania uchodźców na 
terenie naszego powiatu, jak również przeka-
zujemy potrzeby wójtów i burmistrzów, któ-
re są zgłaszane podczas spotkań organizowa-
nych przeze mnie w  ramach Powiatowych 
Sztabów Zarządzania Kryzysowego.

Koordynujemy też w  ramach potrze-
by wszelkie działania pomocowe, inicjowa-
ne przez mieszkańców oraz różne instytu-
cje, fundacje i organizacje pozarządowe, któ-
re na naszym terenie prężnie działają. One 
świetnie się odnajdują, wiedzą, co mają ro-
bić – najważniejsze, żeby im nie przeszka-
dzać. Jesteśmy otwarci i  gotowi na udziele-
nie wszelkiego rodzaju wsparcia, aby pomoc 
mogła dotrzeć do jak największej liczby osób. 
Sytuacja na dzień dzisiejszy jest stabilna. Na 
bieżąco otrzymuję raporty dotyczące liczby 
uchodźców, którzy aktualnie przebywają na 
terenie powiatu.

Dużo uchodźców osiedliło się w powiecie woło-
mińskim?

Obecnie, uwzględniając także zakwaterowanie 
w domach prywatnych, jest to ok. 8000 osób. Jest także 
spora rotacja tych osób. Codziennie ktoś przyjeżdża, 
albo rusza w dalszą drogę. Obecnie w ramach umów 
z wojewodą mamy także kilkaset osób w hotelach, ho-
stelach i innych ośrodkach na terenie całego powiatu. 
Także w tych miejscach całe grupy uchodźców znajdu-
ją bezpieczne schronienie i niezbędną pomoc. 

Oprócz miejsc zbiorowego zakwaterowania, to 
przede wszystkim miejsca zgłaszane przez osoby pry-
watne – tutaj pomoc koordynują przede wszystkim 
poszczególne gminy na swoim terenie. Rodzina dają-
ca schronienie uchodźcom podpisuje umowę z gminą 
i otrzymuje zwrot kosztów zakwaterowania ze środ-
ków pochodzących z budżetu Państwa. Tak więc po-
moc ta odbywa się na wielu płaszczyznach.

(dokończenie na str. 2)

Starosta Adam Lubiak
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Jesteśmy bezpieczni, ale trzymamy rękę na pulsie
Jednym z takich miejsc w powiecie wołomińskim, w którym 

znaleźli schronienie uchodźcy z Ukrainy, jest Pałac w Chrzęsnem.
Tak. Jest to miejsce tymczasowego zakwaterowania, które zor-

ganizowaliśmy we własnym zakresie dla około 30 osób. Jestem pod 
wrażeniem wielkiego serca mieszkańców, którzy z  własnej inicjaty-
wy przynoszą do Pałacu różnego rodzaju dary, wspierając przy tym 
uchodźców dobrym słowem, ale również konkretnymi ofertami np. 
pracy. Również instytucje działające na naszym terenie organizują 
różnego rodzaju zbiórki. Włączyliśmy w to także nasze parafie. 

Nad całością czuwają pracownicy naszej samorządowej instytu-
cji kultury na czele z p. dyrektor Magdaleną Roguską, którym w tym 
miejscu pragnę serdecznie podziękować za ich zaangażowanie oraz 
serce włożone w to przedsięwzięcie. Nasi goście z Ukrainy mają w Pa-
łacu w Chrzęsnem zapewnione całodzienne wyżywienie, pomoc psy-
chologiczną, a dzieci zajęcia. Mogą liczyć także na pomoc w uzyska-
niu np. numeru PESEL. 

Zorganizowane przez Powiat na początku kwietnia I Forum 
Pracodawców również było poświęcone temu tematowi… 

Uczestnicy I Forum Pracodawców Powiatu Wołomińskiego zdo-
byli i poszerzyli wiedzę na temat różnych form wsparcia dla praco-
dawców oferowanych przez Powiatowy Urząd Pracy w Wołominie, 
jak również zapoznali się ze zmianami przepisów prawa w zakresie za-
trudniania cudzoziemców, w tym obywateli Ukrainy. PUP w Wołomi-
nie prowadzi również bezpośrednie działania aktywizujące uchodź-
ców. Nasi pracownicy przeprowadzili w  ostatnich tygodniach cykl 
spotkań informacyjnych (w języku ukraińskim) w Ośrodku Caritas 
w Urlach, Dworze Franciszków oraz w Domu Pielgrzyma w Ostrów-
ku przy Domu Świętej Siostry Faustyny, gdzie obecnie przebywa kil-
kuset uchodźców z Ukrainy. Celem spotkań jest zaznajomienie prze-
bywających w ośrodkach osób z zagadnieniami polskiego rynku pra-
cy oraz możliwościami dotyczącymi obecnej sytuacji na rynku pracy.

Duża liczba Ukraińców na rynku pracy może być szansą dla 
polskiej gospodarki?

Zdecydowanie tak. Mamy spory deficyt ludzi na rynku pracy. 
Część z naszych rodaków wyjechała za granicę i tam nieźle prosperu-
je. Teraz pojawiła się szansa, by zagospodarować u nas te osoby, które 
musiały uciekać przed wojną w Ukrainie. Co najważniejsze, są to oso-
by, które chcą pracować. Chcą się z nami integrować. Myślę, że jest to 
także olbrzymia szansa dla obu narodów, na zacieśnienie wzajemnych 
relacji w związku z obecną sytuacją. Widzimy, że wiele nas łączy. Dzi-
siaj jesteśmy na dobrej drodze, by wzajemnie się wspierać. Jesteśmy 
sąsiadami i jest w naszym interesie, by relacje między naszymi naro-
dami były jak najlepsze. Naród ukraiński spotkała olbrzymia tragedia. 
Niewyobrażalne są bestialskie zachowania rosyjskich oprawców, któ-
rzy na Ukrainie dopuszczają się wielu zbrodni wojennych dokonywa-
nych na ludności cywilnej. Wierzymy jednak głęboko, że to się jak naj-
szybciej zakończy, a Ukraina obroni swoją niepodległość. Dzięki temu 
również i my będziemy bardziej bezpieczni. 

To, co się wydarzyło, pokazuje, że musimy przewartościować 
swoje priorytety. Już nie jesteśmy otoczeni samymi przyjaciół-
mi, jak jeszcze tak niedawno nam mówiono. Rząd planuje zwięk-
szyć nakłady na zbrojenia. Czy należy oczekiwać, że również szko-
ły będą musiały położyć większy nacisk na edukowanie uczniów 
w zakresie obrony?

Na pewno jest to spore wyzwanie. Rozszerzony pod tym kątem 
program obecnie głównie dotyczy w zasadzie szkół z klasami o pro-
filach mundurowych, których adepci na mocy podpisanych porozu-
mień z  jednostkami mundurowymi, w większym stopniu uczestni-
czą w różnego rodzaju szkoleniach i ćwiczeniach. Stoimy przed nowy-
mi wyzwaniami, więc zapewne i ten element w przyszłości się zmie-
ni w taki sposób, aby większa ilość uczniów miała dostęp do szerszej 
wiedzy w zakresie bezpieczeństwa czy obrony cywilnej. Będziemy za-
biegać, aby w szkołach odbywały się tego typu zajęcia jak kiedyś np. na 
lekcjach przysposobienia obronnego. Podobnie jeśli chodzi o obronę 
cywilną. Przez ostatnie dziesięciolecia nie było to priorytetem w na-
szym kraju. Myślę, że w najbliższym czasie powinna mieć miejsce po-
ważna debata publiczna, która w znaczący sposób wpłynie na nowe 
rozwiązania legislacyjne np. m.in. w  zakresie budownictwa, któ-
re będą pomocne w poprawie bezpieczeństwa mieszkańców w sytu-
acjach kryzysowych lub zagrożenia życia.

(dokończenie ze str. 1) 

Podobno istniejące w Polsce schrony mają miejsca dla zaled-
wie 3% obywateli ?

Musimy rozróżnić typowe schrony od miejsc, gdzie również 
można się schronić. Tych miejsc jest więcej, natomiast typowe schro-
ny to faktycznie pozostałości po drugiej wojnie światowej. Przez cały 
okres PRL liczba budowli ochronnych była niewystarczająca w sto-
sunku do potrzeb. Rozpoczęcie budowy obiektów ochronnych na 
większą skalę planowano dopiero w sytuacji podwyższenia stanu go-
towości obronnej państwa. Jest to wynik sytuacji politycznej, jaką 
mieliśmy na przestrzeni ostatnich kilkudziesięciu lat. Również na te-
renie naszego powiatu nie ma wielu typowych schronów, natomiast 
jako miejsca zbiorowego schronienia mogą służyć podziemia wielu 
obiektów użyteczności publicznej np. kościoły, szpitale, budynki in-
stytucji publicznych. Ostatnie doświadczenia z wojny w Gruzji, na 
Ukrainie czy w Syrii pokazały, że jeśli liczba schronów jest niedosta-
teczna, to nawet proste ukrycia, o małym stopniu osłonności, zabez-
pieczające tylko przed odłamkami i zagruzowaniem, mogą ochronić 
życie i zdrowie, np. w przypadku ostrzału artyleryjskiego. 

W przypadku zagrożenia odpowiednie służby wskażą poprzez 
oficjalne komunikaty, czy np. system sms najbliższe bezpieczne miej-
sca schronienia.

W każdym urzędzie jest stanowisko albo nawet cała komórka 
zajmująca się obroną cywilną. Ale, może na szczęście, do tej pory 
jej rola ograniczała się do reagowania podczas różnego rodzaju 
klęsk żywiołowych. To też się pewnie zmieni?

Do zadań Wydziału Zarządzania Kryzysowego należy m.in wy-
pracowywanie różnych scenariuszy zdarzeń, ciągłe doskonalenie 
umiejętności oraz koordynacja działań służb i inspekcji. Pracowni-
cy komórek odpowiedzialnych za zarządzanie kryzysowe praktycz-
nie od ponad dwóch lat, od czasu wybuchu pandemii koronawirusa, 
pracują w trybie podwyższonej gotowości bez jakiekolwiek przerwy. 
Ponadto jeszcze przed wybuchem wojny w Ukrainie, wojewodowie 
polecili starostom i gminom aktualizację zasobów magazynów, zbiór 
szeregu danych dotyczących obrony cywilnej czy przygotowania się 
w zakresie pomocy uchodźcom. Dzięki temu lepiej byliśmy przygo-
towani do natychmiastowego działania tuż po wybuchu konfliktu 
zbrojnego za naszą wschodnią granicą. Dodatkowo już 2 lata temu 
wyznaczyłem do zadań w zakresie obrony cywilnej kilkunastu pra-
cowników starostwa. Te osoby mają wpisane w swoje obowiązki do-
kształcanie się i pracę na rzecz obrony cywilnej; biorą m.in. udział 
w specjalnych szkoleniach i spotkaniach z zakresu obrony cywilnej, 
Muszą być zawsze na bieżąco i pod telefonem. Do ich obowiązków 
należy również aktualizacja sprzętu, jaki mamy w magazynach, nie-
zbędnego na wypadek różnych sytuacji kryzysowych.

W jaki sposób mieszkańcy będą informowani w przypadku 
sytuacji kryzysowej? Czy nie powinni wcześniej wiedzieć, gdzie 
mogą np. się schronić?

Na pewno nie można wywoływać niepotrzebnej paniki. Nad-
mierne działania będą tylko wprowadzały w społeczeństwie niepo-
kój. W każdej gminie jak również w starostwie, są opracowane plany 
zarządzania kryzysowego. Oczywiście trzeba działać czy edukować 
na wypadek różnych sytuacji, ale należy robić to wszystko z rozwa-
gą. Na bieżąco dokonujemy oceny występujących i potencjalnych za-
grożeń, mogących mieć wpływ na bezpieczeństwo publiczne. 

W sytuacjach kryzysowych głównym przekaźnikiem informa-
cji czy ostrzeżeń kierowanych do mieszkańców są przede wszystkim 

systemy syren i komunikatów głosowych dostępne w każdej gmi-
nie. Bardzo dobrze działa też rządowy system powiadamiania np. 
za pośrednictwem smsów. Starostwo dysponuje systemem ostrzega-
nia, który regularnie jest uruchamiany i sprawdzany w ramach ćwi-
czeń. W każdej gminie są megafony, które mogą służyć do przekazy-
wania informacji mieszkańcom. Zainstalowane są w różnych miej-
scach, ale też są megafony mobilne na wyposażeniu każdej jednost-
ki służb mundurowych – na radiowozach policyjnych, wozach stra-
żackich itp. 

Jak pokazuje przykład ukraiński, w razie zagrożenia będzie 
Pan na pierwszej linii. Czy jest Pan na to przygotowany?

Każdy starosta, wójt, burmistrz, czy prezydent miasta znają swo-
je obowiązki i ustawowe zadania w przypadku wystąpienia klęsk ży-
wiołowych i zagrożeń zdrowia czy życia mieszkańców – przygoto-
wują nas do tego właśnie m.in. Zespoły Zarządzania Kryzysowego 
funkcjonujące w ramach struktury danego urzędu, opracowując wy-
tyczne, scenariusze oraz zasady postępowania w przypadku danego 
zagrożenia. Są różne scenariusze rozpisane na takie sytuacje, objęte 
klauzulą poufności, do których mają dostęp tylko osoby uprawnio-
ne. W sytuacji kryzysowej będą pomocne i w ramach bieżących po-
trzeb wdrażane w życie. Na co dzień, jak już wspomniałem, nie wi-
dać pracy centrów zarządzania, ale zarówno podczas pandemii, jak 
i teraz, zawsze jest plan działania oraz są określone procedury. 

Ale w sklepach militarnych brakuje różnego rodzaju sprzę-
tu jak kamizelki, maski pgaz., był nawet problem z materiałami 
opatrunkowymi...

Jest to naturalna kolej rzeczy. Gdy mieliśmy początek pandemii, 
której nikt się nie spodziewał, brakowało wielu produktów pierwszej 
potrzeby, a  łańcuchy dostaw nie były dostosowane do konieczno-
ści uzupełniania braków produktowych. Wówczas zostały urucho-
mione alternatywne źródła, by uzupełnić te braki. To także ogromna 
solidarność wszystkich Polaków, którzy jednoczą się, aby pomagać. 
Podobnie teraz, kiedy konflikt zbrojny na Ukrainie stał się faktem, 
wiele zakładów przestawia produkcję na artykuły, które są najbar-
dziej potrzebne. Chwilowe braki różnego rodzaju produktów pod-
czas sytuacji kryzysowych, wcześniej nieprzewidzianych to sytuacje 
przejściowe na całym świecie, które z różną częstotliwością, ale za-
wsze powracają do normy.

Co Pana zdaniem czeka nas w najbliższym czasie? 
Na dzień dzisiejszy nie ma zagrożenia. Jesteśmy bezpieczni. 

Oczywiście każdy jest zaniepokojony rozwojem sytuacji w Ukrainie. 
Na poziomie rządowym prowadzone są działania mające na celu 
poprawę naszego bezpieczeństwa. Ostatnie wydarzenia pokazały, 
że nasze sojusze są wzmacniane. USA jest naszym sojusznikiem nr 
1. Polska jest członkiem Unii Europejskiej i NATO. Najważniejsze, 
żeby była jedność w decyzjach Unii Europejskiej. Nasze bezpieczeń-
stwo zależy od jednomyślności. Widać, że dzisiaj większość przy-
wódców już to zrozumiała. Silna Unia to silna Europa, silna Polska. 
Putin liczył na szybkie przejęcie władzy w Ukrainie, obalenie rządu, 
a później – zapewne liczył na to, że podzielona i skłócona Europa 
nie będzie w stanie nic zrobić. Przeliczył się jednak, nie podejrzewał, 
że Europa będzie tak jednomyślna, a Ukraina tak dobrze przygotuje 
się do obrony. Nie docenił narodu ukraińskiego, oddziaływania Za-
chodu. Ukraina to wolny kraj, jej obywatele chcą wolności i do tego 
dążą. Z drugiej strony widać, że Rosja jest strasznie zacofana cywili-
zacyjnie, a zachowania jej obywateli pokazują, że ich mentalność na-
dal sięga XIX wieku. 

Może Zachód powinien reagować wcześniej, kiedy Rosja była 
aktywna militarnie w innych rejonach świata? 

Oczywiście że tak. Prezydent Lech Kaczyński już w 2008 roku 
w  Tblisi, tuż po rosyjskiej agresji na Gruzję, ostrzegał, do czego 
może doprowadzić polityka Putina. To właśnie nasz prezydent od 
początku konfliktu zabiegał o zdecydowaną reakcję Unii Europej-
skiej i NATO. I podjął wówczas bardzo ryzykowną, ale jakże ważną 
decyzję. Postanowił osobiście polecieć do Gruzji, aby ją wesprzeć za-
praszając do swojego samolotu przywódców Ukrainy, Litwy, Łotwy 
i Estonii. Wówczas te działania powstrzymały dalszą eskalację kon-
fliktu. Należało słuchać Polski, która od dawna alarmowała świat, 
z kim mamy do czynienia.

Rozmawiała: Urszula Szaliłow

Adam Lubiak - Starosta Wołomiński
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ogłosił konkursy na

DYREKTORÓW
Szkół Podstawowych 
nr 1,2,3 i 4 w Zielonce
Oferty należy składać w Biurze Obsługi Interesanta 
Urzędu Miasta Zielonka, przy ul. Lipowej 5.
Termin naboru ofert upływa 16 maja 2022, o godz. 17.00. 
(decyduje data wpływu do Urzędu).

Ogłoszenia o konkursach, zawierające wytyczne i wykaz 
wymaganych dokumentów, dostępne są na stronie 
internetowej Miasta Zielonka: https://bit.ly/3rgUZXe

Burmistrz 
Miasta Zielonka

– Od początku istnienia Instytutu oraz prowadzenia przez nas stu-
diów na kierunku pielęgniarstwo, a teraz również położnictwo przy-
kładamy wielką wagę do umiejętności cyfrowych przyszłych kadr me-
dycznych. Tym bardziej cieszy nas przyznany Certyfikat w tak presti-
żowym Konkursie – mówi prof. Joanna Jasińska, prorektor ds. dydak-
tyki i rozwoju Warszawskiej Uczelni Medycznej, dyrektor IKPKM.

Jak podkreśla Komisja Konkursowa 7. edycji Konkursu „Studia 
z przyszłością” Warszawska Uczelnia Medyczna i afiliowany przy niej 
IKPKM zapewniają absolwentom możliwość uzyskania wykształce-
nia zgodnego z oczekiwaniami rynku pracy, realizowanego w opar-
ciu o programy kształcenia zatwierdzone przez Ministerstwo Zdro-
wia, ale poszerzone przez uczelnię o nowoczesną i innowacyjną te-

matykę z zakresu e-zdrowia i e-dokumentacji medycznej z udziałem 
kadry akademickiej posiadającej kwalifikacje adekwatne do założo-
nych efektów uczenia się. 

– Ważne dla nas jest to, że szacowna Komisja doceniła spójność 
oferowanego przez nas kształcenia z misją i strategią rozwoju uczelni. 
W uzasadnieniu decyzji o przyznaniu nam Certyfikatu podkreślono 
wysoką jakość i różnorodność oferty nauczania WUMed oraz zapew-
nienie wysokich kwalifikacji i kompetencji, umożliwiających naszym  
absolwentom zaistnienie na coraz bardziej wymagającym medycznym 
rynku pracy, nie tylko w wymiarze lokalnym – dodaje prof. Jasińska.

Kapituła przyznająca wyróżnienia to zespół wybitnych naukow-
ców specjalizujących się w problematyce jakości kształcenia i zarzą-

dzania szkolnictwem wyższym. W Komisji Akredytacyjnej zasiedli 
także przedstawiciele organizacji pozarządowych zajmujących się 
jakością kształcenia.

Certyfikat Akredytacyjny „Studia z Przyszłością” wręczono 
11 kwietnia 2022 r. podczas Gali Konkursu, która odbyła się w pre-
stiżowych, zabytkowych murach Sali Czerwonej Pałacu Działyńskich 
Polskiej Akademii Nauk w Poznaniu. 

Organizatorem Konkursu jest Fundacja Rozwoju Edukacji 
i Szkolnictwa Wyższego. Konkurs „Studia z Przyszłością” wyróż-
niania najbardziej innowacyjne, nowoczesne i wartościowe kierun-
ki i programy studiów.

Instytut Kształcenia Podyplomowego Kadr Medycznych 
WUMed z prestiżowym wyróżnieniem

Od lewej prof. Joanna Jasińska, prorektor ds. dydaktyki i rozwoju 
WUMed, dyrektor IKPKM; dr Krystyna Seliga - koordynatorka 
kierunków Pielęgniarstwo i Położnictwo WUMed.

Studia podyplomowe „E-dokumentacja medyczna w kształceniu podyplomowym pielęgniarek i położnych” otrzymały Certyfikat Akredytacyjny „Studia z Przyszłością” 2022.

Lekarze, pielęgniarki, 
ratownicy to bohaterowie, 
którzy każdego dnia niepo-
strzeżenie dbają o nasze życie 
i zdrowie. Wykazują się od-
wagą i determinacją aby wy-
konywać swoją pracę z naj-
większą starannością i nie z 
obowiązku, ale świadomego 
wyboru i potrzeby niesienia 
pomocy. 

Na zaproszenie Grze-
gorza Kryckiego - dyrekto-
ra Szpitala Matki Bożej Nie-
ustającej Pomocy w Wołomi-
nie, Adam Lubiak – starosta 
wołomiński wspólnie z Ada-
mem Pietrzakiem – prze-
wodniczącym Rady Powia-
tu Wołomińskiego, uczest-
niczyli w okolicznościowym 
spotkaniu z przedstawiciela-
mi kadry pracowniczej. 

Była to również okazja 
do podziękowania osobom, 
które w ostatnich latach wy-
kazały się szczególną empa-
tią, sprawnością organizacyj-
ną oraz wysiłkiem włożonym 
w wykonywanie tego szcze-
gólnego zawodu.

 

Święto pracowników Służby Zdrowia
7 kwietnia swoje święto obchodzili pracownicy służby zdrowia.

Starosta Adam Lubiak i dyrektor szpitala Grzegorz Krycki

Gratulacje i kwiaty od Starosty i Przewodniczącego Rady Powiatu Wołomińskiego

Starosta Adam Lubiak wręcza bukiety świąteczne pracownikom szpitala
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Burmistrz Kamil Michał 
Iwandowski i Monika Sopińska – 
Skarbnik Miasta 7 kwietnia pod-
pisali umowę z wykonawcą mo-
dernizacji tych ulic. Finalny efekt 
inwestycji zobaczymy pod koniec 
tego roku, wcześniej będą prowa-
dzone prace związane z budową 
kanału deszczowego oraz kanału 
technologicznego. W kolejnych 
miesiącach powstanie konstruk-
cja jezdni i chodników.

W przypadku ulicy Janusze-
wicza zaprojektowano zieleńce 
oddzielające jezdnię od ciągów 
pieszych. Szerokość pasa drogo-
wego była wystarczająca do za-
chowania ustawowych parame-
trów budowanej drogi i jedno-
cześnie do wprowadzenia zieleni. 

Poprawi się zatem nie tylko 
komfort zarówno pieszych, jak i 
użytkowników drogi w tej oko-

licy, nastąpi tam również zmiana 
estetyczna. Udało się przy tym 
zachować okazały dąb rosną-
cy w ulicy Orwida. By go ocalić, 
jezdnia w jego otoczeniu zostanie 
zwężona do 4 metrów. Powstanie 
tam wyniesione skrzyżowanie 
równorzędne. Wzdłuż ulicy za-
planowano oświetlenie LEDowe.

–  Jak zawsze chcemy podkre-
ślić udział mieszkańców w proce-
sie projektowym, którzy uczestni-
cząc w konsultacjach społecznych 
zgłaszali cenne uwagi i propozy-
cje zmian. Bardzo dziękujemy za 
Państwa zaangażowanie w prace 
koncepcyjne – mówi burmistrz 
Kamil Michał Iwandowski.

Obecnie, planowanie czy 
rozpoczynanie inwestycji dro-
gowych wiąże się z wieloma ry-
zykami i trudnościami. Ogólno-
światowe problemy gospodar-

czo-ekonomiczne, m.in. wzrost 
cen ropy, wysoka inflacja, mają 
przełożenie na sytuację w bran-
ży budowlanej. Ceny materiałów 
i usług wciąż idą w górę, powodu-
jąc szybką dezaktualizację koszto-
rysów inwestorskich. Oferty zło-
żone w przetargu, przekroczyły 
kwotę zarezerwowaną w miej-
skim budżecie na ten cel. 

Mimo tych trudności, sa-
morząd nie rezygnuje z nowych 
przedsięwzięć inwestycyjnych. 
Rada Miasta Zielonka podjęła 
podczas marcowej sesji uchwałę 
o przesunięciu środków na mo-
dernizację tych trzech dróg. Prze-
targ został rozstrzygnięty więc te-
raz czas na ostatni etap – budowę.

Koszt modernizacji ulicy Ja-
nuszewicza, Orwida i fragmentu 
Woronieckiego to 2,6 mln złotych. 

(źródło: www.zielonka.pl)

Dokonano na nim wyboru 
władz Rady i przedstawiciela do 
Warszawskiej Rady Seniorów. 
Przewodniczącym Rady wybra-
ny został Czesław Ochendusz-
ka. Wiceprzewodniczącą zosta-
ła Danuta Zawadzka, a przedsta-
wicielem Rady do Warszawskiej 

Rady Seniorów wybrano Irene-
usza Wrześniewskiego. Przedsta-
wicielką Rady Dzielnicy Rem-
bertów w Radzie Seniorów zo-
stała Barbara Burtniak, a przed-
stawicielką Zarządu Dzielnicy w 
Radzie Seniorów jest Irena Po-
goda. Wszystkie głosowania do-

tyczące wyboru władz Rady Se-
niorów przeprowadzono w try-
bie tajnym.

W Radzie Seniorów Dzielni-
cy Rembertów IV kadencji zna-
leźli się: Stefan Bobiński, Miro-
na Drewnowa, Jadwiga Jezior-
ska, Witold Kaczmarczyk, Janusz 

Osiński, Elżbieta Piechal, Dorota 
Pszczółka, Elżbieta Szydłowska, 
Barbara Urban i Teresa Wrze-
śniewska.

Radzie Seniorów, za władza-
mi dzielnicy, życzymy owocnej 
pracy na rzecz rembertowskiej 
społeczności!

Modernizacja ulic w Zielonce
Ulice Januszewicza, Orwida i fragment Woronieckiego już za około 9 miesięcy dołączą do 
nowych, asfaltowych dróg z chodnikami. 

Rembertów

Posiedzenie Rady Seniorów
W piątek, 8 kwietnia 2022 r. odbyło się pierwsze posiedzenie Rady Seniorów IV kadencji. W posiedzeniu uczestniczyli: bur-
mistrz Dzielnicy Rembertów Maciej Iwanicki oraz przewodniczący Rady Dzielnicy Rembertów Arkadiusz Piotrowski.Do zgłoszenia należy załą-

czyć listę poparcia z podpisami 
co najmniej 15 mieszkańców Ko-
byłki (nie uwzględniając projek-
todawców). 

Ocena projektów
Ocenę formalną oraz mery-

toryczną każdego projektu prze-
prowadza Zespół ds. Budżetu 
Obywatelskiego, powołany przez 
Burmistrza Miasta Kobyłka.

Głosowanie
Na konkretny projekt Miesz-

kańcy będą mogli głosować na 
dwa sposoby:
• tradycyjnie, za pomocą kart do 

głosowania wrzucanych do urn

• przez system obsługi budżetu. 
Każdy Mieszkaniec będzie 

mógł zagłosować tylko raz, od-
dając nie więcej niż dwa głosy 
poprzez wybór jednego projek-
tu z projektów miękkich i jed-
nego z projektów twardych.

Do realizacji będą reko-
mendowane projekty, które 
uzyskały największą liczbę gło-
sów, aż do wyczerpania ogólnej 
kwoty przeznaczonej na ich re-
alizację. 

Wyniki głosowania będą 
podawane do publicznej wia-
domości poprzez publikację w 
systemie obsługi budżetu oraz 
stronę www Miasta.

(dokończenie ze str. 1) 

BURMISTRZ                                                                                                                   Kobyłka, dnia 21.04.2022 r.                                                                                                             
MIASTA KOBYŁKA                                                                                                       

  
OBWIESZCZENIE

O WYŁOŻENIU DO PUBLICZNEGO WGLĄDU 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu położonego w rejonie ulic: Jerzego Turka, Kraszewskiej i Natolińskiej w Kobyłce  

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.

Na podstawie art. 17 pkt 9 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2022 r., poz. 503) oraz art. 39 ust. 1, art. 46 ust.1 pkt 1, art. 54 ust. 3 ustawy 
z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji  o środowisku  i  jego ochronie, udziale 
społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na  środowisko z dnia 
3 października 2008 r. (Dz. U. z 2021 r. poz. 2373 z późn. zm.)  oraz  uchwały Nr XXII/163/2020 
Rady Miasta Kobyłka z dnia 27 stycznia 2020 r,. 

zawiadamiam o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie 
ulic: Jerzego Turka, Kraszewskiej i Natolińskiej w Kobyłce wraz z prognozą oddziaływania 
na środowisko, w dniach od 29 kwietnia 2022 r. do 20 maja 2022 r. w siedzibie Urzędu 
Miasta Kobyłka w Wydziale Gospodarki Przestrzennej, w godz. od 900 do 1900 (w poniedziałki), 
od 800 do 1600 (od wtorku do czwartku), od 800 do 1400 (w piątek).

Z projektem ww. planu miejscowego oraz prognozą oddziaływania na środowisko będzie 
można zapoznać się w Wydziale Gospodarki Przestrzennej Urzędu Miasta Kobyłka przy                        
ul. Wołomińskiej 1, pok. nr 36  oraz na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej 
Urzędu Miasta Kobyłka pod adresem: http://kobylka.bipgmina.pl/.

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu miejscowego rozwiązaniami 
odbędzie się w dniu 16 maja 2022 r. w siedzibie Urzędu Miasta Kobyłka (sala konferencyjna),   
o godz. 1630. 

Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym każdy, kto kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie planu miejscowego, 
może wnieść uwagi. Uwagi mogą być wnoszone w formie papierowej lub elektronicznej, 
w tym za pomocą środków komunikacji elektronicznej, w szczególności poczty elektronicznej.

Uwagi do projektu planu miejscowego oraz do prognozy oddziaływania na środowisko 
należy złożyć do Burmistrza Miasta Kobyłka na adres: Urząd Miasta Kobyłka, ul. Wołomińska 1, 
05-230 Kobyłka, przez e-PUAP lub na adres poczty elektronicznej: urzad@kobylka.pl, 
z  podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki organizacyjnej i adresu, oznaczenia 
nieruchomości, której uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 3  czerwca  
2022 r. 

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag jest Burmistrz Miasta Kobyłka.

BURMISTRZ
Edyta Zbieć

Administratorem danych osobowych przetwarzanych w związku z realizacją zadań w zakresie 
planowania przestrzennego jest Burmistrz Miasta Kobyłka. Informacje dotyczące przetwarza-
nia danych osobowych dostępne są pod adresem: kobylka.bipgmina.pl w zakładce: Zagospo-
darowanie przestrzenne.

Członkowie rembertowskiej Rady Seniora IV kadencji

Umowę z Wykonawcą podpisali: burmistrz Kamil Michał Iwandowski i Skarbnik Miasta Monika 
Sopińska

Kobyłka
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OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygoto-
wania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2022 r. poz. 176) oraz art. 49 usta-
wy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2021 r. poz. 735, 
ze zm.)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Burmistrza Miasta Ząbki reprezentowanego przez pełnomocnika              
P. Bartłomieja Małetkę, złożony w dniu 7 marca 2022 r., postępowania administracyjnego w sprawie 
znak: WAB.6740.14.13.2022 o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pod 
nazwą: „Rozbudowa drogi gminnej ul. Szwoleżerów na odcinku od ul. Zielenieckiej do ul. 
Kościuszki w Ząbkach”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję w części (w nawiasach – nu-

mery działek po podziale, tłustym drukiem – numery działek w projektowanym pasie drogo-
wym przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Ząbki):
−	 ew. nr: 51 (51/1, 51/2), 56/2 (56/3, 56/4) w obrębie 03-15, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,
−	 ew. nr: 51/2 (51/8, 51/9), 59/12 (59/13, 59/14) w obrębie 03-17, jednostka ew. 143403_1 – 

Ząbki,
−	 ew. nr: 80 (80/1, 80/2), 81/2 (81/3, 81/4), 82/2 (82/3, 82/4), 83/2 (83/3, 83/4), 84/6 (84/13, 

84/14), 84/8 (84/11, 84/12)  w obrębie 03-26, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,
−	 ew. nr: 96 (96/1, 96/2), 1 (1/3, 1/4), 29/8 (29/9, 29/10), 32/8 (32/11, 32/12), 33/6 (33/9, 33/10), 

31 (31/5, 31/6) w obrębie 03-27, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,

•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Ząbki w ca-
łości:
−	 ew. nr: 56/1 w obrębie 03-15, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,
−	 ew. nr: 1/1 w obrębie 03-17, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,
−	 ew. nr: 82/1, 83/1, 84/5, 84/7 w obrębie 03-26, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,
−	 ew. nr: 19/7 w obrębie 03-27, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Ząbki, niepodlegające przejęciu 
(w nawiasach - numery działek po podziale, tłustym drukiem – numery działek w projektowanym 
pasie drogowym):
−	 ew. nr: 77/2, 55/3, 76, 57/1  w obrębie 03-15, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,
−	 ew. nr: 70/1, 70/4, 35/1, 70/5, 70/6, 36/4, 59/7, 1/7, 2/4, 3/7, 52, 8/3, 70/2, 70/3, 38/11, 39, 

40/25, 59/11 w obrębie 03-17, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,
−	 ew. nr: 2, 81/1, 121, 62/24 (62/31, 62/32), 62/26 (62/33, 62/34), 63 (63/1, 63/2)  w obrębie 

03-26, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,
−	 ew. nr: 17/1, 17/5, 29/7, 24/12, 19/2, 17/4, 17/3, 17/2, 5/3, 6/3, 19/3, 5/1, 33/5, 28/7, 25/3, 

24/13 w obrębie 03-27, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: sieci uzbrojenia terenu oraz rozbiórkę 
obiektów budowlanych nieprzewidzianych do dalszego użytkowania, niewchodzące w  skład 
projektowanego pasa drogowego (w nawiasach – numery działek po podziale, tłustym drukiem 
– numery działek przeznaczone pod budowę lub przebudowę: sieci uzbrojenia terenu oraz 
rozbiórkę obiektów budowlanych nieprzewidzianych do dalszego użytkowania):
−	 ew. nr: 77/2, 55/8, 55/3, 57/2, 56/2 (56/3, 56/4) w obrębie 03-15, jednostka ew. 143403_1 – 

Ząbki,
−	 ew. nr: 31/3, 50/1 w obrębie 03-17, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,
−	 ew. nr: 2, 62/3, 62/5, 62/6, 62/8, 62/26 (62/33, 62/34), 62/24 (62/31, 62/32), 82/2 (82/3, 82/4), 

84/8 (84/11, 84/12), 83/2 (83/3, 83/4)  w obrębie 03-26, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki,
−	 ew. nr: 16/2, 96 (96/1, 96/2), 29/8 (29/9, 29/10) w obrębie 03-27, jednostka ew. 143403_1 – 

Ząbki.

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można zapoznać 
się w  Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, pok. 106 
(kontakt telefoniczny – tel. 22 346-11-07 w godzinach przyjęć interesantów), gdzie można również 
zgłosić ewentualne uwagi i wnioski do czasu wydania orzeczenia w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2021 r. poz. 735, ze zm.) doręczenie uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia 
publicznego ogłoszenia.

– Po ponad dwóch latach 
walki z pandemią koronawiru-
sa, stanęliśmy przed nowymi 
wyzwaniami na polskim ryn-
ku pracy, związanymi ze skut-
kami wojny w Ukrainie. Na-
szą granicę w ciągu ostatniego 
miesiąca przekroczyło ponad 

2,5 miliona uchodźców. Dzi-
siaj wkraczamy w nową rze-
czywistość i żeby jej sprostać 
na naszym lokalnym rynku 
pracy, wyszedłem z inicjatywą 
organizacji Forum Pracodaw-
ców Powiatu Wołomińskiego 
- platformy dialogu pomiędzy 
powiatowym urzędem pracy 
i pracodawcami – powiedział 
starosta wołomiński Adam Lu-
biak.

Uczestnicy Forum zdoby-
li i poszerzyli wiedzę na temat 
różnych form wsparcia dla pra-
codawców, oferowanych przez 
Powiatowy Urząd Pracy w Wo-
łominie, jak również zapozna-
li się ze zmianami przepisów 
prawa w zakresie zatrudniania 
cudzoziemców, w tym obywa-

teli Ukrainy. Program Forum 
obejmował prelekcje, specja-
listów PUP oraz m.in. przed-
stawicieli Zespołu ds. Kontro-
li Legalności Zatrudnienia Pla-
cówki Straży Granicznej War-
szawa-Modlin, jednostki czyn-
nie współpracującej z PUP w 

zakresie legalności, pobytu i 
zatrudniania cudzoziemców.

– Aby uzyskać wymierne 
efekty podejmowanych dzia-
łań przez Powiatowy Urząd 
Pracy w Wołominie, z inicja-
tywy Starosty Wołomińskie-
go Adama Lubiaka podjęli-
śmy się organizacji I Forum 
Pracodawców Powiatu Woło-
mińskiego. Po to, aby wsłuchi-
wać się w głos pracodawców, 
którzy często zatrudniają nie 
tylko polskich obywateli, ale 
również cudzoziemców. Na 
początku marca wystosowali-
śmy apel do przedsiębiorców, 
w wyniku którego wpłynęły i 
wciąż wpływają do PUP ofer-
ty pracy. Ponad 200 obywateli 
Ukrainy podjęło pracę, co pla-

I Forum Pracodawców 
Powiatu Wołomińskiego

W czwartek 7 kwietnia odbyło się I Forum Pracodawców Powiatu Wołomińskiego zainicjowane 
przez Starostę Adama Lubiaka i zorganizowane przez Powiatowy Urząd Pracy w Wołominie oraz 
Wydział Edukacji i Kultury Starostwa Powiatowego w Wołominie. W wydarzeniu wzięło udział 
blisko 100 pracodawców i przedstawicieli lokalnych instytucji publicznych.

suje nasz urząd na 9 miejscu 
na 37 powiatowych urzędów 
pracy w województwie mazo-
wieckim – powiedziała Gra-
żyna Krupa, dyrektor PUP w 
Wołominie.

Powiatowy Urząd Pra-
cy w Wołominie prowadzi 
również bezpośrednie dzia-
łania aktywizujące uchodź-
ców. Pracownicy PUP prze-
prowadzili w ostatnich tygo-
dniach cykl spotkań infor-
macyjnych (w języku ukra-
ińskim) w Ośrodku Caritas w 
Urlach, Dworze Franciszków 
oraz w Domu Pielgrzyma w 
Ostrówku przy Domu Świętej 
Siostry Faustyny, gdzie obec-
nie przebywa kilkuset uchodź-
ców z Ukrainy. Celem spotkań 
jest zaznajomienie przebywa-
jących w ośrodkach osób z za-
gadnieniami polskiego rynku 
pracy oraz możliwościami do-
tyczącymi obecnej sytuacji na 
rynku pracy. 

W ramach struktury orga-
nizacyjnej Urzędu Pracy wy-
odrębniony został specjalny 
Referat ds. Obsługi Zatrud-
niania Cudzoziemców. Pra-
cownicy PUP obsługujący za-
trudnienie cudzoziemców w 
ostatnich czterech miesiącach 
przeszli szereg kursów, w tym 
także językowych i zostali do-
brze przygotowani do spraw-
nej obsługi obcokrajowców. 

Działania PUP w Woło-
minie docenione zostały przez 
jury 7 edycji Ogólnopolskie-
go Konkursu o Znak Jakości 
,,Przyjazny Urząd” i został wy-
różniony Certyfikatem Jakości 
na 2022 rok.

Starosta Adam Lubiak

Przedsiębiorcy i zaproszeni goście

Podziękowania i kwiaty od władz Powiatu Wołomińskiego za wzorowe przygotowanie Forum dla Han-
ny Skrzypczak - naczelnik Wydziału Edukacji i Kultury oraz Grażyny Krupy - dyr. PUP w Wołominie
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Patronat honorowy nad tur-
niejem objęła burmistrz Ząbek 
Małgorzata Zyśk. Pani Burmistrz 
kibicowała karatekom podczas 
turnieju, a po zakończeniu za-

wodów wręczyła medale naj-
lepszym zawodnikom w 40 ka-
tegoriach wiekowych. Podczas 
uroczystego wręczania nagród 
towarzyszył jej dyrektor Miej-

skiego Ośrodka Sportu i Rekre-
acji w Ząbkach, Jacek Romań-
czuk, wspierający różne inicja-
tywy sportowe na terenie Mia-
sta Ząbki od blisko 15 lat.

Ruszyły zapisy na 5. Pół-
maraton Zegrzyński. Będzie to 
wyjątkowa sposobność podzi-

wiania majowych krajobrazów 
Jeziora Zegrzyńskiego. Orga-
nizatorem biegu jest Związek 

Gmin Zalewu Zegrzyńskiego.  
Zapisy: https://formularz.

czasomierzyk.pl/64 

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygo-
towania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2022 r. poz. 176)  

Starosta Wołomiński
zawiadamia

o wydaniu w dniu 8 kwietnia 2022 roku dla Burmistrza Miasta Ząbki, reprezentowanego 
przez pełnomocnika Pana Bartłomieja Małetkę, decyzji Nr 10pz/2022 znak: 
WAB.6740.14.4.2022, opatrzonej rygorem natychmiastowej wykonalności, o  zezwoleniu 
na realizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Budowa drogi gminnej bez nazwy 
od ul. Olszewskiego do ul. Sokolej w Ząbkach”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Ząbki 

w całości:
−	 ew. nr: 21 w obrębie 03-20, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: sieci uzbrojenia terenu oraz zjazdów, 
niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego:
−	 ew. nr: 1/10, 8/6, 23  w obrębie 03-20, jednostka ew. 143403_1 – Ząbki.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem 
organu wydającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, 
w terminie 14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  ustawy z dnia 
14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2021 r. poz. 735, ze zm.).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie 
ul.  Prądzyńskiego 3 Wydział Budownictwa (po uprzednim kontakcie telefonicznym – 
tel. 22 346-11-07 w godzinach przyjęć interesantów).

Turniej Karate w Ząbkach
Szkoła Podstawowa nr 1 w Ząbkach 9 kwietnia gościła młodych zawodników w ramach XIII 
Turnieju Karate. Wzięło w nim udział 130. karateków, nie zabrakło wśród nich utalentowa-
nych zawodników z Ukrainy.

5. Półmaraton 
Zegrzyński

Burmistrz Małgorzata Zysk i dyrektor MOSiR Jacek Romańczuk z nagrodzonymi zawodniczkami

Pamiątkowe zdjęcie uczestników turnieju i zaproszonych gości
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WYDAWCA: AB PERFEKT
Biuro ogłoszeń:

VIDEO MAAG, Zielonka, ul. Kolejowa 28

Redakcja zastrzega sobie prawo do skracania 
tekstów i zmiany tytułów.
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Za treść ogłoszeń nie odpowiadamy. 
Poglądy prezentowane przez autorów arty-
kułów nie muszą odzwierciedlać stanowiska 
redakcji.

PRACA

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

MOTORYZACJA

GEODETA PEŁEN ZAKRES 
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

PRZYJMĘ DO PRACY OSOBĘ 
NA STANOWISKO 
HANDLOWCA

(mile widziana praktyka)
DO PRODUKCJI CIAST

z praktyką i do przyuczenia.
TEL. 502-617-823

STUDNIE 
Przemysław Wieczorek

tel. 510 388 204

HAKI – TŁUMIKI
Sprzedaż – montaż. 

Zielonka ul. Poniatowskiego 49,
tel. 600-706-809

• Wycinka drzew, czyszczenie dzia-
łek, koszenie traw, zarośli, mulczer 
tel. 500 351 199

Usługi budowlane: malowanie, 
hydraulika, elektryka, terakota itp. 

Tel. 731-934-733

USŁUGI

TRANSPORT I SPRZEDAŻ TRANSPORT I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCHMATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCH 

sól drogowa workowana i luzem
pospółka, żwir, piasek, gruz, tłuczeń, cement, wapno, węgiel, 

ziemia ogrodnicza, torf, kora sosnowa. 
Sprzątanie i utwardzanie terenu, kopanie stawów, rozbiórki, itp.

Wynajem transportu od 1 - 30 ton.
 Leśniakowizna ul. Kasprzykiewicza 92

Kobyłka, ul. Nadarzyńska 143
(22) 7878007, 696066033

www.budamrek.pl

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, 
żyrandole, lampy, 

obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: pn.,wt., czw. 9.00 - 16.00
śr., pt. 10.00 - 18.00
sob. 10.00 - 14.00 

www.komisukrysi.pl

SKLEP OGRODNICZY
www.witona.prv.pl

Radzymin
ul. Norwida 22

tel. (22) 786 52 55
fax: (22) 786 54 31

czynny: pn. – pt.: 8.00 – 18.00; 
sob. 8.00 – 16.00 

HURTOWNIA POKRYĆ DACHOWYCH
HURTOWNIA OCIEPLEŃ i MIESZANIA TYNKÓW
MARKET BUDOWLANY 

05-240 Tłuszcz
ul. Warszawska 86

tel. 029 757 33 10 

Cukiernia Banasiak
zaprasza do zakupu ciast domowych
sklepy hurtownie, restauracje, 
kawiarnie, sale weselne i inne

tel. 502 617 823, 508 142 375

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz – ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

• Zatrudnię kierowcę w piekarni Żytnia. 
Tel. (29) 7578009 

• Zatrudnię brukarzy i pomocników. 
Tel. 512 289 277

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512 289 277

NIERUCHOMOŚCI

• Kwatery 2 i 3 osobowe. 550 zł/mie-
siąc od osoby. 601350289

Zamów reklamę

w Mojej Gazecie 

Regionalnej!

Zadzwoń: 

793 10 36 35 

WYNAJMĘ 
LOKAL UŻYTKOWY 11 m2 

w Ząbkach przy ulicy
Szwoleżerów 130.

Tel. 602-507-999



Akademię Sztuki Wo-
jennej, 9 kwietnia 2022 roku, 
odwiedziło ponad 350 osób. 
Wśród nich znaleźli się tego-
roczni maturzyści, uczniowie 
klas mundurowych, nauczycie-
le oraz studenci poszukujący 
wymarzonej uczelni na studia 
magisterskie. 

Już od progu Klubu ASz-
Woj na uczestników Dnia 
Otwartego czekała loteria fan-
towa. Przyszli studenci mogli 
także porozmawiać z przed-
stawicielami licznych kół na-
ukowych i organizacji studenc-
kich, a także z członkami Sa-
morządu Studenckiego i Legii 
Akademickiej. 

Oficjalnego otwarcia Dnia 
Otwartego 2022 dokonał gen. 
bryg. dr Robert Kosowski, 
rektor-komendant ASzWoj. 
Podczas swojego wystąpienia 
podkreślił, że po dwóch la-
tach przerwy związanej z pan-
demią, w tym roku przedsta-
wiciele uczelni i kandydaci na 

studia w końcu mogą się spo-
tkać w formule stacjonarnej. 
Rektor wskazał także na wspa-
niałą, przyjazną atmosferę to-
warzyszącą temu wydarzeniu i 
zachęcił uczniów do śmiałego 
zadawania nurtujących ich py-
tań. Generał Kosowski wyraził 
także nadzieję, że uczestnicy 
Dnia Otwartego zapragną zo-

Dzień Otwarty w ASzWoj
„Myślę, że dzisiejszy Dzień Otwarty pomoże Wam podjąć decyzję, co zrobić ze swoim życiem 
po maturze, z jaką uczelnią się związać i co, po ukończeniu studiów, chcielibyście robić (…).” 
– powiedział gen. bryg. dr Robert Kosowski, rektor-komendant ASzWoj witając uczestników 
Dnia Otwartego w murach rembertowskiej uczelni. 

stać studentami ASzWoj i już w 
październiku dołączą do grona  
społeczności akademickiej.

O ofercie kształcenia, do-
stępnych kierunkach studiów, 
a także o pomysłach na rozwój 
i perspektywach zawodowych 
uczestnikom opowiedzie-
li dziekani wydziałów. dyrek-
torzy instytutów, a także sami 
studenci, którzy z własnej per-
spektywy opowiadali o zale-
tach studiowania w Akademii. 
Przyszli studenci mieli także 
okazję poznać ambasadorów 
12 kierunków, na które już w 
maju rozpocznie się rekruta-
cja: bezpieczeństwa narodowe-
go, bezpieczeństwa wewnętrz-
nego, bezpieczeństwa między-
narodowego i dyplomacji, bez-
pieczeństwa informacyjnego i 
cyberbezpieczeństwa, dowo-
dzenia, administracji, prawa, 
logistyki, zarządzania i dowo-
dzenia, lotnictwa, obronności 
oraz historii, która w tym roku 
dołączyła do  oferty kształce-
nia ASzWoj. 

Przedstawiciele progra-
mu Erasmus+ otworzyli przed 
uczniami możliwości rozwoju 
podczas zagranicznych prak-
tyk i studiów, a kierownik wy-
działu do spraw studenckich 
przedstawiła szczegóły do-
tyczące codziennych proble-

mów życia studenckiego, w 
szczególności: pomocy mate-
rialnej, stypendiów, wsparcia 
psychologicznego oraz zakwa-
terowania w akademiku.

Podczas zwiedzania aka-
demickiego kampusu przyszli 
studenci mieli okazję zwiedzić 
Salę Tradycji, nowoczesną Bi-
bliotekę, Akademicki Ośrodek 
Sportu oraz Wojskowe Biuro 
Historyczne. Świetną atrakcją 
okazał się także pokaz przygo-
towany przez utalentowanych 
szermierzy z ASzWoj, którzy 
wielokrotnie stawali na po-
dium w zawodach krajowych 
i międzynarodowych. Zain-
teresowanie wzbudziło rów-
nież urządzenie mini-CAVE 
wykorzystywane na co dzień 
w Wydziale Zarządzania i Do-
wodzenia, przenoszące chęt-
nych w wirtualną rzeczywi-
stość – podczas Dnia Otwar-
tego była to strzelnica i… 
przestrzeń kosmiczna.

Mimo początkowo desz-
czowej aury, uczestnicy Dnia 
Otwartego z pewnością po-
znali uroki zjawiskowego 

kampusu ASzWoj oraz same-
go Rembertowa. 

Przypominamy, że rekru-
tacja na studia w Akademii 
Sztuki Wojennej rozpocznie 
się na początku maja. Już dziś 
zapraszamy do odwiedzenia 
zakładki na stronie interne-
towej, przygotowanej z myślą 
o tegorocznych kandydatach 
na studia. 

Sprawdźcie, co możecie 
studiować, jakie są zasady te-
gorocznej rekrutacji oraz co 
warto wiedzieć o uczelni. 

Zachęcamy także do po-
brania informatora, w któ-
rym znajdziecie najważniej-
sze informacje o rekrutacji 
na studia na rok akademicki 
2022/2023. 

Do zobaczenia w paź-
dzierniku!           

(źródło: ASzWoj)
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